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Protokoll fört vid Svenska Sidvagnsklubben SVEA:s 
styrelsemöte i Katrineholm den 3 augusti 2019 
Org.nr. 802419-4972 
 
Närvarande styrelseledamöter: 
Hans Hallström Ordförande 
Kjell-Ove Johansson Sekreterare 
Månika Sager  Kassör 
 
 
§1 Mötet öppnas: 
 Ordförande hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§2 Dagordningen: 
 Dagordningen godkändes. 
 
§3 Årsmötet 2020: 
 Beslutades att hålla årsmötet i Loiterer MC:s lokaler i Falkenberg i samband med 
 Mini-Jumbot i maj 2020. Kallelse till mötet skall finnas i Sidvagnens 
 vårnummer för att vara ute i tid inför mötet. Dessutom skall information finnas på hemsidan. 
 Sekreteraren skall se till att detta sker. 
  
§4 Sidvagnen: 
 Arbetet med tidningen fortsätter enligt tidigare beslut. 

Tidningen kommer i november tillsammans med inbetalningskort för medlemsavgift för 2020. 
Nästa nummer kommer i april och innehåller då kallelse till årsmöte och årets Jumbo-run. 
Dessutom medföljer en medlemsmatrikel. Tidningen skall innehålla en ordförandespalt. 
Manusstopp för tidningen är 1 oktober resp 15 mars. 

  
§5 Jumbo-run: 

Jumbo-run kommer att hållas i Trollhåttan den 2020-08-08. 
Årets Jumbo-run avlöpte väl, arrangemanget fungerade bra. 
Dock blev vi lite utspridda över campingen. 
 

§6 Budget för 2020: 
Inget specifikt planerat för året. Beräknas bli liknande som tidigare år. 
 

§7 Valberedning: 
Månika har tillfrågat  Frank Nyström och Stefhan Wilhelmsson som sagt sig vara villiga att ta 
uppdraget som valberedning. Beslutades att tillsätta dessa som valberedning.  
 

§9 Övriga frågor: 
 Inga övriga frågor fanns att behandla. 
 
§10 Mötets avslutande: 
 Ordförande Hans Hallström avslutade mötet och tackade för visat intresse 

 
 
 
Vid protokollet   Ordförande 
 
………………………….   ………………………... 
Kjell-Ove Johansson   Hans Hallström 
 


